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تامین برق تابستان 1401منوط به الزام 
مدیریت مصرف 

معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری مرکزی گفت:تامین 
برق تابس��تان ۱۴۰۱منوط به مدیریت مصرف همه بخش ها 
به ویژه صنایع اس��تان اس��ت.  میرزاخانی  در جلس��ه کار گروه 
گذر از پیک مصرف برق ۱۴۰۱،بابیان این مطلب افزود:باتوجه 
به ش��رایط حساس پیش��رو ،تامین برق بدون مشارکت صنایع 
و مردم اس��تان محقق نخواهد ش��د. وی بابیان اینکه در س��ال 
۱۴۰۰دستگاه های اجرایی همکاری خوبی با صنعت برق برای 
گذر از پیک مصرف داشتند،امسال هم همه باید با برنامه ریزی 
دقیق پای کار باشند.میرزاخانی با بیان اینکه مصرف برق کشور 
در مقایس��ه با س��ال گذشته روند افزایش��ی داشته است افزود: 
رش��د مصرف برق در کش��ور نگران کننده اس��ت و عبور از این 
بحران مس��تلزم مش��ارکت مردم به ویژه الزام مشارکت صنایع 
استان در طرح های صرفه جویی مصرف برق است. وی گفت: 
دستگاه های اجرایی موظف به راه اندازی مولد های اضطراری 
برق هستند و سایر مراکز حساس ، حیاتی و آسیب پذیری نیز 
می بایس��تی مجهز به این تجهیز باش��ند که این موضوع باعث 
میشود آسیب های جدی کاهش پیدا کند .  سرپرست شرکت 
توزیع نیروی برق استان مرکزی نیزدر این جلسه گفت: تامین 
بر ق وگذر از پیک مصرف تابستان ، نیازمند مشارکت مردم و 
دس��تگاه های اجرایی اس��ت.محمود محمودی بابیان اینکه در 
اس��تان مرکزی در روزهای آغازین اردیبهش��ت ماه سال جاری 
۵ درصد رشد مصرف در باره زمانی مشابه نسبت به سال قبل 
داشته ایم،افزود:۶۶درصد مصرف برق در حوزه تولید است لذا 
هم��کاری صنای��ع یک ضرورت اجتناب ناپذیر برای گذر موفق 
از پیک ۱۴۰۱اس��ت. در این جلس��ه بر انس��جام بیشتر دستگاه 
های اجرایی برنظارت مدیریت مصرف برق و استفاده از ژنراتور 
در ایام پیک مصرف برق،اطلاع رس��انی جدی و مس��تمر صداو 
س��یما و  رس��انه ها ،ایجاد نیروگاه توس��ط ش��رکت های بزرگ 
،تعری��ف اقدام��ات پدافن��دی توزیع برق در زمان بحران و ارائه 
برنامه اس��تراتژیک به اس��تانداری در این زمینه و تامین برق 
مراکز حساس و مشارکت جهاد کشاورزی جهت جلب همکاری 

کشاورزان تاکید شد .

واریز آخرین مرحله طلب مالباختگان پرونده 
گلیم و گبه کرمانشاه 

مریم یوسفی- شهرام کرمی از پرونده گلیم و گبه کرمانشاهان 
به عنوان بزرگترین پرونده کلاهبرداری تاریخ کرمانش��اه یاد 
کرد و گفت: متهم این پرونده که با وعده س��ودهای ۶۰ تا ۷۰ 
درصدی طی چندسال اقدام به جذب سرمایه های مردم کرده 

بود، در سال ۱۳۹۵ دستگیر شد.
وی رقم این کلاهبرداری را بیش از ۲۳۷ میلیارد تومان اعلام 
کرد و ادامه داد: پس از دس��تگیری متهم ۱۳ هزار نفر از او به 
اتهام کلاهبرداری شکایت کردند و پرونده در دستگاه قضایی 
کرمانشاه مورد رسیدگی قرار گرفت.دادستان کرمانشاه با اشاره 
به تلاش شبانه روزی مسئولین دستگاه قضایی کرمانشاه برای 
رد م��ال مالباخت��گان این پرونده، اعلام کرد: متاس��فانه متهم 
بخش��ی از س��رمایه های مردم را حیف و میل کرده و با بخش��ی 
ه��م ب��رای خ��ود اموال و املاکی خریده بود که تلاش ش��د از 
مح��ل ف��روش اموال باقی مانده طلب مالباختگان داده ش��ود.

وی اضافه کرد: خوشبختانه طی ده مرحله طلب بخش اعظم 
مالباختگان پرداخت شد و تنها حدود ۴۳ نفر که رقم طلب آنها 
کلان بود، باقی ماندند.کرمی متذکرش��د: برای پرداخت طلب 
ای��ن تع��داد مالباخته مق��دار کمی از اموال متهم باقی مانده بود 
که متاسفانه به فروش نمی رفت، لذا طی یکسال اخیر رایزنی 
های بس��یاری انجام ش��د تا بتوانیم از محل فروش این اموال 
طل��ب مابق��ی مالباختگان را هم پرداخت کنیم.وی ادامه داد: با 
فروش این اموال باقی مانده، رقم هفت میلیارد و ۱۰۰ میلیون 
تومان ۴۳ مالباخته باقی مانده هم ۱۷ اردیبهشت پرداخت شد 

و پرونده پرداخت طلب مالباختگان بسته شد.

 تمدید گواهی نامه تایید 
 17025 ISO/IEC صلاحیت

مدی��ر مرک��ز پایش و نظارت بر کیفیت آب و فاضلاب اس��تان 
هم��دان از تمدید گواهینامه اس��تاندارد ISO/IEC ۱۷۰۲۵ در 
بخش آزمایشگاه مرکزی میکروبی، بیولوژی و فیزیکوشیمیایی 
آب در چهار ساله دوم  در سال جاری خبر داد.به گزارش روابط 
عمومی آبفای اس��تان همدان، مجید زیبازاده ضمن اش��اره به 
تمدی��د گواهی نام��ه تایید صلاحیت ISO/IEC ۱۷۰۲۵ برای 
دومین سال متوالی در آزمایشگاه مرکزی شرکت آب و فاضلاب 
اس��تان هم��دان، گف��ت: دامنه کاربرد ای��ن گواهی نامه؛ نمونه 
برداری و آزمونهای باکتریولوژی، فیزیکوشیمیایی و بیولوژی 
آب ب��ه عن��وان آزمایش��گاه آزمون در انطباق با اس��تاندارد می 
باش��د.وی ب��ا اذعان به اینکه ای��ن گواهینامه یکبار دیگر برای 
دوره چهار س��اله از س��وی ش��رکت آب و فاضلاب کشور برای 
آزمایش��گاه مرکزی میکروبی، بیولوژی و فیزیکوشیمیایی آب 
همدان تمدید ش��د، گفت: گواهینامه مذکور تا ش��انزدهم آبان 

ماه سال ۱۴۰۴ اعتبار خواهد داشت.

بخش کشاورزی در اقتصاد ملی نقش 
تاثیرگذاری دارد 

رئیس کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی در جلسه 
هماهنگی بانک های استان فارس بر نقش تاثیرگذاری بخش 
کشاورزی در اقتصاد ملی تاکید کرد.رئیس کمیسیون کشاورزی 
مجلس ش��ورای اس��لامی در جلسه  ویژه ش��ورای هماهنگی 
بانک های اس��تان فارس که با حضور اس��تاندار فارس، معاونین 
استاندار، رئیس جهاد کشاورزی استان فارس، مدیرعامل بانک 
ملی و دبیر شورای هماهنگی بانک های استان فارس و مدیران 
عامل بانک ها برگزار شد به اهمیت توسعه هدفمند کشاورزی 
و تسهیل در مصارف بانکی در این بخش با هدف تامین منافع 

ملی در زمینه امنیت غذایی کشور تاکید کرد.

اخبار كوتاه

شهرستان ها

خدمات درمانی تامین اجتماعی استان توسعه می یابدنشت یابی بیش از 9 هزار کیلومتر شبکه و انشعاب
 ۹ هزار و۲۵۰  کیلومتر  ش��بکه به  همراه  ۲۹۵   هزار  و ۸۰۰   انش��عاب  در  س��ال 
گذشته در شرکت گاز گلستان نشت یابی شد.  رئیس بازرسی فنی شرکت گاز گلستان 
گفت:در راستای نگهداری و مراقبت از تأسیسات گاز بویژه تأسیسات مدفون شده  
و ایمن س��ازی خطوط لوله و ش��بکه های گازرس��انی ، این ش��رکت در  سال گذشته  
توانس��ت  ۹ هزار و ۲۵۰  کیلومتر  ش��بکه تغذیه و توزیع  را  نش��ت یابی کند. محمد 
جواد کمال غریبی افزود: در همین رابطه تعداد ۲۹۵  هزار  و ۸۰۰ انشعاب  گاز  را 
نش��ت یاب��ی ک��رده ک��ه   تعداد ۱۱۷ هزار و ۱۵۲ م��ورد آن فلزی بوده و ۱۷۸  هزار و 

۶۴۵ مورد نیز پلی اتیلن می باشد. کمال غریبی با بیان اهمیت انجام این موضوع که به منظور جلوگیری از حوادث 
احتمالی و هدر رفت گاز، صیانت از محیط زیست ،استمرار جریان گازرسانی به مشترکین انجام می گیرد گفت: انجام 
نش��ت یابی  بس��یار مهم بوده و  کوتاهی و غفلت از این موضوع  صدمات و خس��ارت های  فراوان و جبران ناپذیر به 
همراه خواهد داشت. رئیس بازرسی فنی شرکت گاز گلستان درپایان با تأکید بر جدی گرفتن نشت گاز به مشترکین 
عزیز توصیه کرد: لازم است مشترکین گاز خانگی سیستم های لوله کشی گاز داخلی منازل خود را  در طول سال  

چند نوبت با کف صابون نشت یابی کنند.

مدیر درمان تامین اجتماعی بوشهر گفت:از شمالی ترین تا جنوبی ترین نقطه استان 
در جهت توسعه درمان تامین اجتماعی اقدامات خوبی در دست اقدام می باشد.

به گزارش روابط عمومی مدیریت درمان تامین اجتماعی اس��تان؛دکتر حس��ن 
اسماعیلی مدیر درمان تامین اجتماعی بوشهر در دیدار با دبیر اجرائی تشکیلات 
خانه کارگر استان بوشهر گفت:در جهت رفع دغدغه های جامعه کارگری و بیمه 
شدگان تامین اجتماعی توسعه مراکز درمانی تامین اجتماعی استان را هم از لحاظ 

ساختمانی و تجهیزات و هم از بعد نیروی انسانی دنبال می کنیم.
مدیر درمان تامین اجتماعی بوشهر گفت:در نقاط مختلف استان از شمالی ترین نقطه تا جنوبی ترین نقطه نسبت 
به توسعه درمان تامین اجتماعی اقدامات خوبی در دست اقدام می باشد که قطعا جامعه کارگری از آن بهره مند 
خواهد شد. دکتر اسماعیلی اظهار داشت:در مرکز استان بدنبال توسعه خدمات درمانی مجوزهای لازم به منظور 
س��اخت درمانگاه تخصصی در بیمارس��تان س��لمان فارس��ی اخذ گردیده و ساخت این مرکز در مرحله طراحی نقشه 
است. وی افزود:به منظور تسهیل خدمات تصویربرداری پزشکی درشهرستان دشتستان دستگاه سی تی اسکن 

بزودی در بیمارستان مهر برازجان مستقر خواهد شد. 

ایجاد جایگاه اختصاصی خبرنگاران در صحن شورای شهر 
س��خنگوی ش��ورای اس��لامی ش��هر کرج گفت : ایجاد جایگاه اختصاصی در فضای 
صحن علنی برای اس��تقرار خبرنگاران، در جهت تکریم و رعایتِ ش��أن و س��هولتِ 
 کار عزی��زان اس��ت و ب��ا تکمی��ل آن در آین��ده ای نزدی��ک، در خدم��ت اصح��اب 
محترم رسانه قرار خواهد گرفت.علی قاسم پور در حاشیه چهل و نهمین جلسه رسمی 
ش��ورای اس��لامی ش��هر کرج در جمع خبرنگاران اظهار کرد: در این جلس��ه، نامه های 
ارسالی از کمیته انطباق فرمانداری، مصوبات مربوط به کمیسیون برنامه و بودجه و یک 
لایحه دو فوریتی از شهرداری مورد بررسی قرار گرفت.وی ادامه داد: یکی از موضوعاتی 
که امروز مطرح شد و مجدداً به کمیسیون مربوطه برای بررسی بیشتر ارجاع داده شد، 

وضعیت مجموعه پارک ایران زمین بود.عضو هیئت رئیس��ه ش��ورای ش��هر کرج افزود: 
فعالیت مجموعه این پارک به صورت مشارکتی از سال ۸۸ آغاز شده و به نظر می رسد 
و بعد از سه دوره هنوز تعیین تکلیف نشده است.شورای ششم وظیفه دارد جامه قانونی 

به اقداماتی که تاکنون در این مجموعه صورت گرفته به تن کند.
قاسم پور با اشاره به گلایه اصحاب رسانه از جداسازی فضای خبرنگاران برای پوشش اخبار 
 صحن علنی شورا توضیح داد: اصحاب رسانه بازوی مدیریت شهری در پیگیری اهداف هستند 
و ب��رای پوش��ش اخب��ار ب��ه صورت رس��می دعوت می ش��وند.وی اضافه ک��رد: اینکه 
 فض��ای اس��تقرار اهال��ی رس��انه ب��رای پوش��ش خب��ری ب��ه خ��ارج از صح��ن تغییر 

ک��رده ب��ا ه��دف راحت��ی بیش��تر ای��ن عزیزان ص��ورت گرفت��ه و بنا ب��وده فضای در 
 نظ��ر گرفت��ه ش��ده شیش��ه گ��ذاری و ب��ه اینترن��ت مجه��ز ش��ود ولی هن��وز به طور

 کامل انجام نشده و از خبرنگاران انتظار داریم کمی صبور باشند تا ضعف های موجود 
برطرف شود.

رئیس کمیسیون تلفیق شورای شهر کرج با تاکید بر اینکه تمام اقدامات شورای ششم 
بر شفاف سازی متمرکز است، گفت: طی نه ماه گذشته، شاهد الکترونیکی شدن رأی 
اعضای ش��ورا بودیم و در بحث انتخاب ش��هردار هم رأی همه اعضا ش��فاف بود و این 

نشان میدهد شورای ششم در مسیر شفافیت گام برداشته است.

زنگ آغاز هفته س��لامت در اس��تان همدان با حضور 
استاندار همدان و رئیس دانشگاه علوم پزشکی نواخته 
شد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی همدان در  مراسم آیین 
افتتاحیه هفته سلامت که در دبستان دخترانه حضرت 
زهرا)س( برگزار ش��د، ضمن تبریک هفته س��لامت، 
شعار امسال این ایام را "سلامت ما سلامت سیاره ما" 
معرف��ی ک��رد.  دکتر محمد مهدی مجذوبی ضمن خیر 
مقدم به مدیران استانی و دانش آموزان گفت: از۱۷تا 
۲۳اردیبهشت ماه هفته سلامت نامگذاری شده است 
و هفته سلامت یادآور نکاتی در ابعاد ملی برای توجه 
بیش��تر به ش��عار سلامت ما سلامت سیاره ما است که 
باید تمام مولفه های لازم برای تحقق سلامت در آن 
نمایان باشد. وی در ادامه افزود: با توجه به شعار امسال 
موضوعاتی همچون س��لامت جس��مانی و روانی و در 
اختیار داشتن غذای سالم، آب سالم و هوای پاک مورد 

توجه بوده و شعار امسال تمامی جنبه های سلامت را 
در بر می گیرد.مجذوبی با اش��اره به اهمیت عدالت در 
توزیع سلامت بین  قشر های مختلف جامعه با تاکید بر 
اینکه با در نظر گرفتن همه این موارد در نهایت عدالت 
محقق می ش��ود، گفت: واکسیناسیون سراسری کرونا 
ویروس نمونه ای از عدالت در سطح جامعه بود زیرا در 
آن تمامی اقش��ار جامعه به طور یکس��ان و مساوی این 
واکسن را دریافت کردند.در ادامه معاون تربیت بدنی و 
سلامت آموزش و پرورش استان همدان با بیان اینکه 
با مدیریت مناسب همدان جزو استان های برتر در حوزه 
واکسیناسیون است، گفت: از مهرماه سال گذشته روند 
مطلوبی در بازگشایی مدارس ایجاد و اعتماد خانواده ها 
به امنیت س��لامت فرزاندانش��ان در مدرسه جلب شده 
است.  وی ادامه داد: همچنین تعداد زیادی از مدارس 
اس��تان همدان به سیس��تم فن تهویه مجهز شدند که 
باعث افزایش سلامت در مدارس شد.عبدالله جعفری 
با یادآوری تش��کیل س��تاد کرونا طی دوسال گذشته و 
بررسی موضوعات مرتبط با حوزه آموزش با حساسیت 
ویژه، از اقدامات ایثارگرانه همه فعالان حوره سلامت 
در جبهه مقابله با کرونا قدردانی کرد.وی با اش��اره به 
اینک��ه ۲۷ درص��د دانش آموزان اضافه وزن و هش��ت 
درص��د چاق هس��تند برنامه ری��زی در این خصوص را 

خوستار شد .

ش��هردار ک��رج گفت: پرونده مطالب��ات کلان و برخی 
توافقات گره خورده را امس��ال با هدف اس��تیفای حقوق 
ش��هرداری، ایجاد منابع درآمدی و رعایت قانون ورق 
خواهیم زد و با حمایت های ش��ورای ش��هر، در جهت 

تحقق عدالت اجتماعی گام بر می داریم.
به گزارش پایگاه خبری کرج امروز، مصطفی سعیدی 
در چهل و نهمین جلس��ه رس��می ش��ورای ش��هر کرج 
ضم��ن تبری��ک روز کارگر و روز معلم ضمن قدردانی از 
ش��ورای ششم برای تعیین تکلیف مجموعه مشارکتی 
پارک ایران زمین اظهار کرد: قرارداد پروژه مش��ارکتی 
»ای��ران زمین« با محوریت راه اندازی مجتمع تجاری 
– رفاهی در س��ال ۱۳۸۸ منعقد ولی به دلیل اختلاف 
ایجاد شده بین شهرداری و سرمایه گذار مسکوت مانده 
بود.  وی ادامه داد: اگر با نگاه امروز و ش��رایط فعلی به 
این پروژه نگاه کنیم، ش��اید واگذاری یا تغییر کاربری 
این زمین برای شهرداری صرفه اقتصادی بیشتری به 
همراه داش��ته باش��د ولی به گذشته نمی توان بازگشت 
و هرچقدر تصمیم گیری در خصوص آن کندتر انجام 
شود، بازخوردی که باید برای مجموعه مدیریت شهری 

داشته باشد کم رنگ تر خواهد شد.
شهردار کرج گفت: باید با همدلی شورا در خصوص این 
پروژه تصمیم گیری درستی شود تا شهر و شهروندان 
از نتایج آن منتفع ش��وند.البته ممکن اس��ت تصمیم به 

واگذاری این زمین یا حفظ آن به عنوان منبع درآمد پایدار 
گرفته شود تا عواید آن برای تکمیل پروژه های نیمه تمام 
اس��تفاده ش��ود. سعیدی ادامه داد: باور داریم؛ با بررسی 
اقدامات گذشته و پیگیری ویژه مواردی که بلاتکلیف 
و معط��ل مان��ده اند، می توان ظرفیت بس��یار خوبی در 
جهت احقاق و استیفای حقوق شهر و شهرداری، وصول 
مطالبات کلان، درآمدزایی و جلوگیری از تضییع حقوقِ 
شهر و شهروندان را شاهد بود و الحمدلله در سالِ جدید 
شاهد برداشتن گام های بلندی در همین راستا هستیم. 
شهردار کرج با تاکید بر ضرورت اتخاذ راه و کار مدونی 
برای کمک به گروه های مردم نهاد، هیئت های مذهبی 
و مجموعه های فرهنگی اتخاذ شود، توضیح داد: لایحه 
ای در این خصوص تنظیم شده که با تصویب آن میزان 
و نحوه کمک شهرداری به این مجموعه ها در چارچوب 

مشخصی صورت می گیرد.

بررسی پرونده مطالبات و برخی توافقات گره خوردهزنگ سلامت در همدان نواخته شد

  ایلام_مدیرکل امور مالیاتی استان ایلام از وصول هفت و نیم 
میلیارد تومان عوارض ارزش افزوده ش��رکت نفت و گاز غرب 
به منظور توزیع بین ش��هرداری ها، دهیاری ها و امور عش��ایری 

در استان ایلام خبر داد.
سعید کریمی در دیدار با شهردار و رئیس شورای اسلامی ایلام، 
اظهار داشت: موضوع تعیین تکلیف مالیات شرکتها و پیمانکاران 
فعال در استان که دفتر مرکزی آنان خارج از استان قرار دارد، به 
عنوان دغدغه مدیران ارشد، نمایندگان مردم در مجلس شورای 
اس��لامی و رس��انه های استان، همواره از اولویت های اداره کل 

امور مالیاتی در سالهای اخیر بوده است.
وی اف��زود: در اواخ��ر س��ال ۱۴۰۰ با تصویب مجلس ش��ورای 
اسلامی، پایه قانونی موضوع عوارض و مالیات شرکتهای بزرگ، 
تصویب و در اردیبهش��ت ماه امس��ال س��از و کار آن تهیه و ابلاغ 
ش��ده اس��ت. مدیرکل امور مالیاتی استان ایلام تصریح کرد: در 
همین راستا، در استان ایلام ۱۲۵ شرکت که دفتر مرکزی آنها 
خارج از اس��تان اس��ت، شناس��ایی و مکاتبه و برنامه ریزی لازم 
برای مطالبه مالیات آنها انجام شده است. وی ادامه داد: ماهانه 
از مح��ل ع��وارض مالیات بر ارزش اف��زوده، اعتبارات خوبی به 
شهرداری ها و دهیاری ها اختصاص می یابد و بر اساس قانون 
جدید مالیات بر ارزش افزوده، امس��ال س��هم ش��هرداری ها و 

دهیاری ها از عوارض افزایش یافته است.
کریمی یادآوری کرد: در قانون قبلی، از ۹ درصد مالیات بر ارزش 
افزوده، ۵ درصد به صورت مستقیم به خزانه واریز می شد، یک 
درصد س��هم بهداش��ت و سلامت، و ۳ درصد آن شامل عوارض 
بود که بین شهرداری ها، دهیاری ها، امور عشایری و…توزیع 
می شد؛ که بر اساس قانون جدید، ۴ درصد عوارض وصولی، در 

استان توزیع می شود.
وی ادامه داد: در سال ۱۴۰۰ از محل عوارض مالیات بر ارزش 
اف��زوده، ۷۵ میلی��ارد تومان بین ش��هرداری ه��ا، دهیاری ها، و 
فرمانداری های اس��تان توزیع ش��ده که س��هم شهرداری ها ۵۱ 
میلیارد تومان و س��هم ش��هرداری ایلام از این مبلغ، ۲۵ میلیارد 

تومان بوده است.
مدیرکل امور مالیاتی ایلام  در ادامه مالیات را تکلیف اجتماعی 

دانست و بر همکاری شهرداری و شورای شهر در زمینه فرهنگ 
س��ازی مالیات��ی و آم��وزش و اطلاع رس��انی در ای��ن باره تاکید 

کرد.
توسعه ایلام نیازمند همکاری همه جانبه و گذر از  � 

بخشی نگری است
ش��هردار ایلام نیز در این نشس��ت، با بیان اینکه توس��عه استان 
نیازمند همکاری همه جانبه و گذر از بخش��ی نگری اس��ت، بر 

توسعه خدمات جهت ارتقای رضایتمندی مردم و متقابلًا جلب 
مشارکتهای مردمی برای پیشبرد امور تأکید کرد.

باب��ک محم��دی آوندی تقدیر و تش��کر از همکاری مدیرکل و 
مجموع��ه ام��ور مالیات��ی در زمینه تأمین اعتب��ارات پروژه های 
عمران��ی و اختص��اص عوارض مالیات بر ارزش افزوده، گفت: با 
توجه به مش��کلات و تنگناهای مالی ش��هرداری ایلام، عوارض 
مالیات بر ارزش افزوده می تواند منابع قابل توجهی را در اختیار 
شهرداری ها قرار دهد. وی یادآور شد: توسعه شهر ایلام و ارتقای 
خدم��ات رس��انی ب��ه مردم از اه��داف و دغدغه های اصلی ما در 
شهرداری است که امیدواریم با حمایت مسئولان و از جمله اداره 

کل امور مالیاتی منابع مالی این برنامه ها تأمین شود.
محمدی آوندی اضافه کرد: در حالی که تمام خدمات و نیازهای 
شرکتهای بزرگ فعال استان توسط مردم استان صورت گرفته و 
از طرفی مرکز استان و شهرستانها را درگیر آلایندگی می کنند، 
اما متاسفانه مالیات و مزایای حضور این شرکتها عاید استان نمی 
شود؛ که امیدواریم با ابلاغ آئین نامه قانون جدید، شاهد تحولاتی 
در این زمینه باش��یم. رئیس ش��ورای اسلامی شهر ایلام در این 
نشست در سخنانی، تحقق برنامه های مالیاتی را باعث تأمین 
منابع مالی توسعه زیرساختهای شهری عنوان کرد و گفت: عواید 

مالیات به طور غیرمستقیم به خود مردم بر می گردد.
س��عید انوری پور یادآور ش��د: مالیات و ش��هرداری یک هدف 
مش��ترک که همانا توس��عه ایلام اس��ت را در برنامه خود دارند 
و همکاری و تعامل این دو دس��تگاه اجرایی زمینه س��از ارتقای 
خدمات به مردم اس��ت. وی ضمن تقدیر و تش��کر از مجموعه 
مالیاتی استان، پیگیری مالیات شرکتهای بزرگ فعال در استان 

و مالیات آلایندگی صنایع آلاینده استان را خواستار شد.

مدیرکل امور مالیاتی ایلام؛ 

۵/7 میلیارد تومان عوارض ارزش افزوده شرکت های بزرگ در ایلام وصول شد

بهره مندی بیش از ۴۰۶ هزار واحد مسکونی از نعمت گاز طبیعی
شامی- تجارت؛ مدیرعامل شرکت گاز استان زنجان گفت: با 
اضافه ش��دن نزدیک به ۱۱ هزار واحد مس��کونی جدید به جمع 
مش��ترکین گاز طبیعی در س��ال گذش��ته؛ واحد مسکونی تحت 
پوش��ش گاز طبیعی در اس��تان زنجان؛ به بیش از ۴۰۶ هزار و 

۴۸۰ واحد مسکونی رسیده است.
رحیم سلیمانی نژاد با اشاره به اینکه  به تامین گاز طبیعی ۲۹۲ 
هزار و ۲۱۱ واحد مس��کونی ش��هری با ۱۰۰ درصد بهره مندی 
افزود: ۱۱۴ هزار و ۲۷۷ واحد مسکونی روستایی استان زنجان با 
۸۹/۱ درصد بهره مندی، اکنون  ۴۰۶ هزار و ۴۸۸ واحد مسکونی 

زنجان از نعمت گاز طبیعی استفاده می کنند.
به گفته این مس��وول، طی س��ال گذش��ته ۱۰ هزار و ۹۷۴ واحد 

مس��کونی جدید در استان زنجان از نعمت 
گاز طبیعی بهره مند شدند که از این تعداد ۶ 
هزار و ۷۹۱ واحد مسکونی شهری و ۴ هزار 

و ۱۸۳ واحد مسکونی؛ روستایی هستند.
مدیرعامل ش��رکت گاز استان زنجان ارائه 
هر چه بهتر خدمات به مشترکین گاز طبیعی 

را از مهم ترین وظایف و از افتخارات شرکت گاز استان زنجان 
اعلام کرد و گفت: با تلاش کارکنان، همکاری و تعامل سازنده 
مردم  و مس��وولان اس��تانی و محلی، سال گذشته بیش از ۲۶۴ 
کیلومتر ش��بکه گذاری انجام ش��ده که با احتس��اب این میزان، 
کل شبکه گازرسانی در استان به ۷ هزار و ۲۷۶ کیلومتر رسیده 

است.
 س��لیمانی نژاد افزود:  ش��رکت گاز استان با 
اجرای ۷ هزار و ۲۷۶ کیلومتر شبکه گذاری، 
اج��رای ۶۰۵ کیلومتر خط��وط انتقال گاز، 
نص��ب ۱۹۷ ه��زار و ۸۸۲ علمک، به ۳۷۹ 
هزار و ۷۶۸ مشترک گاز طبیعی در استان 

زنجان خدمات ارائه می کند.
وی بهره مندی همه ۱۱ شهرک صنعتی استان،  ۲ ناحیه صنعتی 
ایجرود و طارم و ۳ محور صنعتی ذاکر– بناب، روی و نورین از 
گاز طبیعی، گازرسانی به صنایع عمده استان از جمله نیروگاه ۳ 
و ۴، و تامین گاز ۴۳ جایگاه CNG در استان را از دیگر خدمات 

ارائه شده به مشترکین در استان زنجان اعلام کرد.
قدردان��ی ب��ا  زنج��ان،  گاز  ش��رکت  عام��ل   مدی��ر 

 از کارکنان تلاشگر این شرکت، خدمات رسانی پایدار به مردم 
استان و توسعه شبکه گازرسانی به منظور محرومیت زدایی با 
پیروی از منویات  رهبری  را به عنوان س��رلوحه تمامی برنامه 

ها  ذکر کرد.
وی خاطر نش��ان کرد: این ش��رکت به عنوان تامین کننده گاز 
طبیعی ش��هروندان زنجانی،  نقش مهمی در س��اختار زیربنایی 
اقتصاد استان و کشور ایفا می کند که با تدوین برنامه های جامع 
و بنیادین تلاش می کنیم با همیاری و همکاری در راس��تای 

تحقق این مهم، گامی اساسی برداریم.


